
Pagina 1 van 4 

 
 
Samenvatting van de vergadering van de Commissie Samenleving van de gemeente Medemblik gehouden op 7 
januari 2016, aanvang 19.00 uur Commissie raadzaal.  

 
Aanwezig: 
CDA: E. van den Bosch, C. Selders, A. Schouten 
GB: J. van IJzerloo, L. Plekker, T. van Diepen, R. Braaksma 
D66: Y. Nijsingh, L. Vogelenzang 
PvdA: J. Burger, B. de Jong 
VVD: M. de Vries, D. Steltenpool, A. van Langen 
PWF: P. Koning, M. Weber 
PW2010: A. van der Geest, T. Steenbergen 
CU: S. Visser, K. Groot 
GL: R. Manshanden 
 
Voorzitter: J. Stam 
Commissiesecretaris: C. Zwakman 
Portefeuillehouder: J. Fit 
 
Ambtelijk: G. Konijn (afd welzijn) en Verhoogt (sporteconoom) 
 
 

 
Afwezig: 
 Fractie BAMM 
 

Nr  Samenvatting en advies 

1 Opening Opening: De heer Stam opent de vergadering een deelt mee dat de 
agenda van de Commissie samenleving voor een deel parallel aan 
die van de Commissie B&M loopt. Daarmee worden de leden van 
beide commissies in staat gesteld deel te nemen aan de bespreking 
van de onderwerpen Topsport en Korte termijn 
accommodatiebeleid. Om 19.30 uur neemt de heer Plekker het 
voorzitterschap over. 

 

   

2 Vaststelling agenda Conform: De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

   

3 Bespreeknotitie college Kaderstelling 
voorstel topsport. 

Naar aanleiding van opmerkingen van de commissie wordt n.a.v. 
een voorstel van de wethouder afgesproken dat na de presentatie 
vanavond over een maand een gelegenheid voor discussie komt. 
Wethouder Fit introduceert de bespreeknotitie. Zij wil een 
raadsvoorstel voor topsportbeleid opstellen, maar daaraan 
voorafgaand met de commissie overleggen. Na deze bespreking 
wordt met de topsportorganisaties overlegd en wordt een 
raadsvoorstel Topsportbeleid opgesteld. De heren Konijn en 
Verhoogt lichten de bespreeknotitie toe aan de hand van sheets.  
Op een vraag antwoordt mevrouw Fit dat er overleg is met Delta 
Lloyd. De overeenkomst loopt tot en met 2016 en zal in geringere 
omvang worden voortgezet. Er wordt naar aanvullende sponsoring 
gezocht. 
De vraag naar criteria waarom schaatsen niet opgenomen is als 
topsport wordt schriftelijk beantwoord. De Westfrieslandhal voldoet 
aan de internationale wedstrijdeisen, maar behoort niet tot de 
grootste topsportaccommodaties in het land. 
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Er vindt overleg plaats met sporters om een goed beeld van de 
sporten te krijgen. Bekend is dat biljarten op topniveau wordt 
gespeeld, hierover wordt nog overlegd. 
Een gemeentebreed (voetbal)toernooi gericht op talentenjacht is 
een interessant idee, maar sluit onvoldoende aan op topsport en 
kan leiden tot verwatering van de inzet. Er is wel enige aandacht 
voor sub-topsport en supertalenten. 
 
De voorzitter stelt vast dat in de volgende vergadering de notitie 
voor een gedachtenwisseling wordt geagendeerd.  

 

   

4 Spreekrecht art. 15 RvO (reservering) De voorzitter deelt meer dat zich twee insprekers gemeld hebben 
t.a.v. agendapunt 07. Korte termijn accommodatiebeleid. Zij 
spreken in onder het betreffende agendapunt.  

 

   

5 Vaststellen  samenvatting commissie 
samenleving d.d. 19 november 2015 
(IVR-15-03701) 

Conform: Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

   

6 Vaststellen toezeggingenlijst en 
overzicht moties commissie SL. 

Conform: De toezeggingenlijst en overzicht moties worden 
vastgesteld. De motie 62 wordt aangehouden, omdat deze volgens 
mevrouw Selders nog niet volledig is afgehandeld. Over de 
toezegging 453 geeft wethouder Fit nadere informatie, waarna deze 
kan worden afgevoerd.  

 

   

7 Actieve informatie college Wethouder Fit informeert de commissie als volgt: 
Jongerenwerk: Met ingang van 1 januari 2016 heeft Kern8 Stichting 
Welzijnsbevordering alle uitvoerende werkzaamheden beëindigd. 
Kern8 stopt als stichting. Met ingang van 1 januari 2016 is het 
jongerenwerk vanuit Kern8 overgedragen aan stichting De Wering. 
De gemeente Medemblik blijft dezelfde jongerenwerkers behouden 
voor 2016 met dezelfde ureninzet als 2015. De wijziging heeft dus 
geen gevolgen voor de uitvoering van het jongerenwerk in 
Medemblik. 
Regionaal Educatieve Agenda (REA): Op de toezeggingenlijst (nr. 
453) staat dat de portefeuillehouder in januari de commissie 
informeert over de REA. De regionaal Educatieve Agenda is een 
afstemmingsoverleg tussen gemeenten en onderwijsbesturen van 
Westfriesland. Hier vindt op strategisch niveau afstemming plaats 
op de volgende 5 thema’s: aansluiting onderwijs – zorg, aansluiting 
onderwijs – arbeidsmarkt, doorgaande leerlijn 0-23, gezondheid en 
leefstijl, onderwijsvoorzieningen. In dit overleg vinden bestuurders 
elkaar, maar worden geen besluiten genomen. Hiervoor wordt de 
eigen procedure aangehouden. Op dit moment werkt het REA-
overleg aan het formuleren van doelstellingen. Het betreft hier 
uitvoering van het college. Omdat het hier een overleg betreft 
waarin het college een rol heeft, zijn er geen onderliggende 
stukken die aan de raad aangeboden hoeven worden. Met 
periodieke mondelinge informatieverstrekking achten wij aan 
toezegging nummer 453 te hebben voldaan.  
Kasteel Radboud:Vrijdag 15 januari komt Minister Blok naar het 
kasteel om voor de overdracht aan de Nationale 
Monumentenorganisatie (NMo) te tekenen. Het college is aanwezig 
bij de ondertekening. De NMo draagt het beheer vervolgens over 
aan de Stichting Monumentenbezit (SMB). Met de SMB heeft het 
bestuur van kasteel Radboud volgende week een gesprek over de 
situatie op korte termijn (huurcontract) en op de lange termijn 
(kasteelvisie).  
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8 Voorstellen korte termijn 
accommodatiebeleid (IVR-15-03604) 

Wethouder Fit geeft een korte introductie op het raadsvoorstel en 
merkt op dat het artikel in het NHD eenzijdig over de mogelijkheid 
van sloop en verplaatsing van activiteiten bericht. Dit is echter één 
optie naast andere opties die ter sprake zijn geweest. Het college 
geeft de voorkeur aan een korte termijnoplossing zoals in het 
voorstel beschreven, dus mèt dorpshuis Abbekerk. 
De heer J. Hagendoorn (afd welzijn) en P. Wijdenes (projectleider) 
geven aan de hand van sheets een toelichting op het voorstel. 
Op vragen van de commissie wordt opgemerkt dat sommige 
uitkomsten over de keuzes van voorzieningen op kernniveau, 
gemeenteniveau en regioniveau van de themabijeenkomst in juni in 
het langetermijn beleid worden meegenomen. Met het langetermijn 
beleid wordt komende maand gestart. 
 
Mevrouw M. Koeman, namens Dorpshuis de Werf in Hauwert, en de 
heer M. Collij, voorzitter Stg. Dorpshuis Twisk, spreken in 
(bijlagen). Mevrouw Koeman is van mening dat het voorstel het 
dorpshuis in een heel nadelige situatie brengt, terwijl ook in het 
verleden al een financieel ongunstige situatie is geforceerd. De heer 
Collij spreekt in namens 12 dorpshuizen en spreekt zich in positieve 
bewoordingen uit over het voorstel en het proces dat tot het 
voorstel heeft geleid.  
Toegezegd wordt dat de de gegevens over het achterstallig 
onderhoud van de dorpshuizen (met en zonder subsidierelatie) aan 
de raad worden toegestuurd. 
Op vragen van de commissie antwoordt mevrouw Koeman dat de 
verslaglegging van de gesprekken wel juist is, maar dat het 
dorpshuis de uitkomst van het overleg afwijst. Op dit moment is het 
jaarlijks exploitatietekort € 13.000,- , met dit voorstel wordt het 
tekort € 27.000,- . Op termijn betekent dit het einde van het 
dorpshuis. De ILG subsidie is indertijd onder tijdsdruk aangewend, 
waarbij de 40-40-20 regel in het nadeel van het dorpshuis is 
toegepast. Mevrouw Koeman zal nog nagaan of voor het dorpshuis 
de 'subsidievariant' beter uitpakt dan de voorliggende 
'opschoonvariant'. Wethouder Fit zegt toe nog voor 14 januari in 
gesprek te gaan met het bestuur van het Dorpshuis Hauwert. 
De heer Collij antwoordt op vragen van de commissie dat alle door 
hem genoemde dorpshuizen zijn reactie onderschrijven. 
Op vragen van de commissie antwoordt wethouder Fit dat de 
financiële gevolgen van het voorstel en de indexering (pag 9) 
meegenomen worden in de Kaderbrief 2017. Voor de uitvoering 
2016 is nog voldoende ruimte  
binnen het subsidieplafond. De investering in duurzaamheid is een 
advies aan de besturen. Het advies is als stimulans bedoeld, er zijn 
geen extra middelen. De onttrekking aan de reserve blijft binnen de 
door de raad gestelde kaders. Er is door een bouwkundig bureau een 
MeerJarenOnderhoudsPlan opgesteld voor de komende 10 jaar, 
zodat de kosten van onderhoud in beeld zijn. Het lange termijn 
beleid wordt 1ste kwartaal 2016 opgepakt, daarbinnen worden ook 
de consultatiebureaus meegenomen. De aantallen bezoekers zijn bij 
de gemeente niet bekend; de prestatieafspraken richten zich op 
activiteiten. Over de levensvatbaarheid van de dorpshuizen wordt in 
het kernenbeleid ingegaan.  
Over de indexering merkt wethouder Fit op dat de raad indertijd 
heeft besloten de subsidies niet te indexeren. Sommige huurprijzen, 
zoals de dorpshuizen in de vml. gemeente Wervershoof die 
eigendom zijn van Het Grootslag en worden wel geïndexeerd.  
Bij dit harmonisatievoorstel is op hoofdlijnen gekeken naar de 
positie van de dorpshuizen; het is niet mogelijk om recht te doen 
aan elke specifieke historisch gegroeide situatie. Daarom kunnen in 
de afzonderlijke gevallen de voor- en nadelen verschillen.  
 
De commissie stemt ermee in dat het voorstel wordt voorgelegd aan 
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de meningvormende commissie. 

Toezeggingen aan de Raad: Korte termijn accommodatiebeleid (561) 

   

9 Sluiting Sluiting 

 

   

   

 
 




